
   P r o t o k ó ł   Nr XXXII/2013 

 

z  sesji Rady Gminy Zarszyn odbytej w dniu 4 września  2013 r. odbytej w sali posiedzeń 

Urzędu Gminy w Zarszynie. 

 

Początek sesji godz. 12:00     zakończenie – godz. 15:00 

 

Radni obecni: 

 

1. Konieczny Janusz  

2. Dębski Janusz 

3. Niemiec Wojciech 

4. Burczyk Stanisław 

5. Bałut Krzysztof 

6. Gierad Alfreda 

7. Malik Adam 

8. Małek Janusz 

9. Mindur Andrzej 

10. Orybkiewicz Jan 

11. Stączek Jerzy 

12. Szajna Anna 

13. Trygar Krystyna 

14. Twarda Renata 

 

Radni nieobecni :  

 

 1.Tutak Piotr 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli : 

- Zastępca Komendanta  Komendanta  Powiatowego 

   Państwowej Straży Pożarnej w Sanoku   - bryg.  Leszek Penar 

- Kierownik Posterunku Policji w Besku   - st. asp.  Adam Piwko  

- Wójt Gminy Zarszyn      - Pan Andrzej Betlej 

- Zastępca Wójta Gminy Zarszyn    - Pan Zbigniew Dec 

- Sekretarz Gminy Zarszyn     - Pan Andrzej Piotrowski 

- Skarbnik Gminy       - Pani Ryszarda Mikołajek 

- Radna Rady Powiatu Sanockiego     - Pani Grażyna Borek 

- Kierownicy jednostek organizacyjnych Gminy i referatów w Urzędzie Gminy 

- Sołtysi 

 

Porządek obrad: 

 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z XXX i XXXI sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym z realizacji uchwał  

     Rady Gminy. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zarszyn. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy Zarszyn. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zarszyn w roku szkolnym 2012/2013. 

9. Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych funkcjonujących na terenie Gminy 
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 Zarszyn do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2013/2014. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn  

na lata 2013-2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian  w  uchwale budżetowej na 2013 r. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Zarszyn. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Zarszyn. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów należących do Gminy 

Zarszyn w Spółce CARPATIA – INVEST Sp. z o.o. 

15. Wolne wnioski i zapytania. 

16. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

17. Zakończenie sesji. 

 

Ad. 1. Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny na wstępie powitał 

radnych i zaproszonych gości. Na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy  

14 radnych. Obrady były zatem prawomocne do podejmowania  uchwał. 

 

Ad. 2. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny na wniosek Wójta zaproponował  

zmianę w porządku obrad, polegającą na  wniesieniu pod obrady sesji dodatkowego  projektu 

uchwał w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. Poddany pod głosowanie w/w wniosek Wójta Radni 

przyjęli jednomyślnie – 14 głosami „za”.Przewodniczący Rady Gminy dodał,iż punkt ten będzie 

realizowany  po pkt. 11 

 

Po wprowadzeniu w/w zmian porządek obrad przedstawiał się następująco: 

 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Wniesienie poprawek i uwag do protokołu z XXX i XXXI sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje radnych. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami, w tym z realizacji uchwał  

     Rady Gminy. 

6. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zarszyn. 

7. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego na terenie Gminy Zarszyn. 

8. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zarszyn w roku szkolnym 2012/2013. 

9. Informacja o stanie przygotowania placówek oświatowych funkcjonujących na terenie Gminy 

    Zarszyn do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2013/2014. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn  

na lata 2013-2022. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian  w  uchwale budżetowej na 2013 r. 

12. Podjecie uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na 

nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Zarszyn. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Zarszyn. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów należących do Gminy 

Zarszyn w Spółce CARPATIA – INVEST Sp. z o.o. 

16. Wolne wnioski i zapytania. 

17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 

18. Zakończenie sesji. 
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Ad. 3. Nie wniesiono propozycji i uwag do protokołu z sesji Rady Gminy Zarszyn  

Nr XXX  i XXXI. 

 

Ad. 4. W punkcie interpelacje radnych – interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad. 5. Wójt Gminy złożył sprawozdanie ze swojej działalności w okresie między sesjami , a także 

z realizacji uchwał Rady Gminy,  ilości wydanych zarządzeń  i  z działalności poszczególnych 

referatów w Urzędzie Gminy.  Informacje te stanowią załączniki do protokołu. 

 

Nad złożonymi sprawozdaniami w dyskusji głos zabrali : 

- Radna Krystyna Trygar zapytała o ustalenia z konferencji w Zagórzu, dotyczącej funkcjonowania 

PKP w której uczestniczył Wójt. Zapytanie Radnej dotyczyło możliwości  uruchomienia 

zawieszonej  od 2012 r. Kontynuacji kolejowej na linii Zagórz – Jasło. 

 

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej odpowiedział,że w Zagórzu odbyła się konferencja na temat 

funkcjonowania PKP na liniach Rzeszów – Jasło i Jasło - Zagórz. W konferencji uczestniczyli 

posłowie, marszałek województwa, przedstawiciele związków zawodowych  PKP. W trakcie tej 

debaty  poinformowano, że  trwają negocjacje i ustalenia związane z przywróceniem działania tych 

linii kolejowych. Prawdopodobnie od 1 listopada 2013 r. zostanie uruchomiona komunikacja  

kolejowa  na linii Jasło – Zagórz. Obecnie również trwa  modernizacja linii  kolejowej Rzeszów – 

Jasło.  

 

Rada Gminy przyjęła sprawozdanie Wójta  z działalności w okresie między sesjami. 

 

Ad. 6. W punkcie szóstym porządku obrad przystąpiono do wysłuchania informacji o stanie 

bezpieczeństwa publicznego na terenie Gminy Zarszyn.  

Powyższą informację za okres pierwszego półrocza  2013 r.  złożył  Kierownik Posterunku Policji  

w Besku st. asp. Adam Piwko. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

W dyskusji nad złożonym sprawozdaniem głos zabrali : 

- Pan Aleksander Michalak Sołtys Pielni zapytał,  czy  przemoc w rodzinie spowodowana jest tylko 

nadużywaniem alkoholu, czy  też  wpływ na powyższą  sytuację ma również  występujące coraz 

częściej  bezrobocie lub  inne problemy rodzinne; 

 

- Radny Krzysztof Bałut odniósł się do zapisu z  informacji  Posterunku Policji w Besku o stanie 

bezpieczeństwa  na terenie gminy Zarszyn:  „ przestępstwa z ustawy o przeciwdziałaniu 

narkomanii- wszczęto 1 postępowanie – wykrywalność 100 % „ i zapytał  czym to jest 

spowodowane, że w okresie tak dużego zagrożenia narkomanią wystąpił tyko jeden tego typu  

przypadek. Czy powodem  są  prowadzone w szkołach pogadanki w tym zakresie, czy słaba 

wykrywalność tego przestępstwa ? 

 

- Sołtysowi Pielni - Kierownik Posterunku Policji w Besku st. asp. Adam Piwko odpowiedział,  

że w odniesieniu do  ponad 95 % interwencji   domowych w przypadkach których sporządzana 

została  „Niebieska Karta”, przemoc  spowodowana  została przez mężczyzn po spożyciu alkoholu  

i to alkohol jest głównym czynnikiem tej  przemocy. Trudna sytuacja ekonomiczna rodzin, brak 

środków do życia  też  działa destrukcyjne  w tym kierunku.  

 

- Radnemu Krzysztofowi Bałutowi - Kierownik Posterunku odpowiedział, że zostało odnotowane 

tylko jedno postępowanie w sprawie posiadania narkotyków i sprawca został zatrzymany. Następnie 
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 Kierownik zaznaczył, że na terenie gminy Zarszyn: „nie jest tak źle z tymi narkotykami, może te 

informacje nie docierają”  i poprosił aby w przypadku posiadania wiedzy w tym zakresie 

poinformować  Policję. Z dalszej wypowiedzi Kierownika Posterunku wynikało, iż  

funkcjonariusze policji ciągle przyglądają się temu zagadnieniu, a  w Komendzie Powiatowej 

Policji w Sanoku działa specjalna komórka ds. zapobiegania narkomanii wśród nieletnich.  

Innych głosów w dyskusji nie zabierano.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny stwierdził,iż Rada Gminy powyższą 

informację przyjęła. 

 

Ad. 7. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył informacji o stanie bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego na terenie Gminy Zarszyn.  

Informacje tę przedstawił w zastępstwie Komendanta Gminnego  Związku Ochotniczych Straży 

Pożarnych w Zarszynie Pana Krzysztofa  Tomkowa - Wojciech Niemiec Prezes Zarządu Gminnego 

OSP w Zarszynie.  Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

W toku dalszego posiedzenia głos zabrał  Zastępca Komendanta Powiatowego 

Państwowej Straży Pożarnej w Sanoku bryg.Leszek Penar, który powiedział między innymi ,  

że z analiz które przeprowadza  KPPSP w Sanoku wynika , iż  Gmina Zarszyn otrzymała 3 stopień  

w 5 stopniowej skali zagrożenia ppoż. Następnie dodał, że  rok ten pod względem bezpieczeństwa 

publicznego na terenie powiatu sanockiego  był  czasem w miarę spokojnym. Wystąpiło znacznie 

mniej różnego rodzaju zdarzeń  niż w analogicznym  okresie roku ubiegłego,  co tym samym 

wszystkich bardzo cieszy,  gdyż jest mniej ludzkich tragedii. Pan Komendant następnie podał  jakie 

przedsięwzięcia wykonują  strażacy, gdy  nie uczestniczą w akcjach. Poinformował,  że jest to   

między innymi szeroko rozumiana współpraca z jednostkami OSP w terenie, szkolenia,  

utrzymywanie pełnej gotowości bojowej itp. Działające  na terenie gminy Zarszyn 3 jednostki   

w Krajowym Systemie Ratowniczo- Gaśniczym  mają podwyższony zakres działania i są w stanie 

takie działania podjąć w każdej chwili. Następnie poinformował, że w jednostkach OSP jest coraz 

więcej sprzętu specjalistycznego, który wymaga fachowej obsługi i w tym zakresie prowadzone są 

różnego rodzaju szkolenia. Pan Komendant zwrócił uwagę także na to, iż strażacy są również 

szkoleni w zakresie udzielania pierwszej pomocy. W dalszej kolejności poinformował  

o organizowanych wspólnych  uroczystościach  strażaków i samorządu. W tym miejscu 

podziękował władzom gminy i wszystkim strażakom z OSP za szeroko rozumianą współpracę  

i pomoc na rzecz rozwoju bezpieczeństwa ppoż.  

 

 Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny stwierdził, iż Rada Gminy powyższą 

informację przyjęła. 

 

Ad. 8. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad „Informacją  

o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Zarszyn w roku szkolnym 2012/2013”. 

Powyższą informację radni i zaproszeni goście otrzymali wraz z materiałami na sesję, temat ten był 

również  analizowany na  posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej w dniu 2 września br.  

 

Nad w/w informacją głosu nie zabierano. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny stwierdził, iż Rada Gminy powyższą 

informację przyjęła. 

 

Ad. 9. Kolejna informacja dotyczyła  stanu  przygotowania placówek oświatowych 

funkcjonujących na terenie Gminy Zarszyn do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2013/2014. 
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Powyższa informacja  przygotowana  została przez Dyrektora ZEAS w Zarszynie Pana Sebastiana 

Bętkowskiego i była przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji Polityki Społecznej w dniu  

2 września 2013 r. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

 

- Radny Janusz Dębski wnioskował o to, aby w przyszłorocznym budżecie Gminy Zarszyn ująć do 

realizacji zadanie odnowy elewacji na budynku Szkoły Podstawowej i Gimnazjum w Długiem. 

 

-  Pani Elżbieta Burczyk Dyrektor SP w Nowosielcach w imieniu Rady Pedagogicznej i rodziców 

uczniów Szkoły Podstawowej w Nowosielcach złożyła wyrazy podziękowania za adaptację 

pomieszczeń byłego mieszkania na sale lekcyjne. Utworzenie dwóch nowych klas lekcyjnych  

stwarza  lepsze warunki do nauki w tej szkole. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny stwierdził, iż Rada Gminy powyższą 

informację przyjęła. 

 

Ad. 10. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad  projektem 

uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zarszyn na lata 2013-2022. 

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił,że w/w projekt uchwały był przedmiotem analizy na posiedzeniu Komisji w dniu  

3 września 2013 r. W wyniku analizy tego projektu uchwały Skarbnik Gminy poinformowała , 

że zmiana powyższej uchwały powoduje to, iż nie przewidując dalszych kredytów zakłada się 

wzrost wydatków  majątkowych.  

 

- Radny Wojciech Niemiec wnioskował - jak zaznaczył; kolejny raz o wybudowanie boiska 

wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Bażanówce. Sprawa jest dość ważna  z uwagi na to,  

iż w tej szkole nie ma sali gimnastycznej. Poprosił, by z chwilą pojawienia się możliwości 

pozyskania środków pozabudżetowych na to zadanie,   wniosek o takie środki  niezwłocznie złożyć.  

 

Innych głosów w dyskusji  nie zabierano.  

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2014-2022. Uchwała podjęta została 

jednomyślnie. W głosowaniu udział brało 14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 11. Jedenasty punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2013 r.  

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

poinformował,że na posiedzeniu Komisji w dniu 3 września br. członkowie Komisji pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały z zastrzeżeniem,  iż w dziale 926 Kultura Fizyczna w rozdz. 

92601 Obiekty sportowe na zadaniu „ Rozbudowa infrastruktury obiektu sportowego w Długiem” 

kwotę 30 tys. zł zapłacić dopiero po usunięciu usterek, które są wskazane w protokole 

pokontrolnym. Ponadto Przewodniczący Komisji dodał,  iż składany do realizacji o wniosek 

dofinansowanie   II etapu  budowy sieci kanalizacyjnej w Odrzechowej nie uzyskał pozytywnej 

akceptacji. W związku z tym w budżecie gminy na 2013 r. zmniejszone zostały wydatki na ten  cel 

i Wójt  zaproponował przeznaczyć je na nowe zadania inwestycyjne oraz na wydatki bieżące. Są to 

zadania, które zaspokoją najpilniejsze potrzeby mieszkańców w zakresie remontu dróg,  
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opracowania projektów  na budowę sieci kanalizacyjnych ,  wodociągowych  do nowo 

powstających osiedli, czy nowo wybudowanych budynków , na budowę oświetlenia drogowego itp. 

Przewodniczący Komisji dodał także,  iż w projekcie zmian w budżecie gminy na 2013 r. ujęte jest 

zadanie opracowania projektu planu zagospodarowania przestrzennego gminy i na prośbę członków 

Komisji poprosił o to,  aby w pierwszej kolejności przystąpić do opracowania studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania gminy Zarszyn, które jest też już nieaktualne.  

W dyskusji głos zabrali: 

- Radny Wojciech Niemiec w imieniu własnym i Radnych z miejscowości Długie wnioskował  

o podjęcie działań w kierunku budowy  sieci kanalizacyjnej na granicy Bażanówki i Długiego na 

tzw. przysiółku  „Koszary”. 

 

- Radna Krystyna Trygar wnioskowała o opracowanie projektu planu budowy sieci kanalizacyjnej 

w  Posadzie Zarszyńskiej  na  osiedlu k. dawnej cegielni. Są to budynki przy ulicy Cegielnianej, 

Polnej i Ogrodowej.  

 

- Radny Stanisław Burczyk wnioskował o zmianę treści zapisu w dziale 926 Kultura Fizyczna  

w rozdz. 92601 Obiekty sportowe na zadaniu „ Rozbudowa infrastruktury obiektu sportowego  

w Długiem” na kwotę 30 tys zł na inne sformułowanie , gdyż w Jego ocenie mieszkaniec gminy  

czytając ten zapis może pomyśleć, że w tej miejscowości na nowo prowadzona jest dalsza 

rozbudowa boiska sportowego.  

Drugi wniosek Radnego dotyczył problemów wynikających  z odmowy dofinansowania ze szczebla 

wojewódzkiego zadania pn. Budowa sieci wodociągowej w Nowosielcach w ramach programu 

unijnego. Z uwagi na to,  iż  pozwolenie na tę  inwestycję jest aktualne,  poprosił o przystąpienie do 

jej rozpoczęcia  chociażby w ramach  własnych środków budżetowych.   

 

- Pan Aleksander Michalak Sołtys Pielni zaznaczył , iż w Strategii Rozwoju Gminy do 2020 r. 

widnieje zapis, że zaopatrzenie w wodę  miejscowości  Pielnia będzie opierać się na własnych 

źródłach wodnych. W  związku z tym zapisem zapytał, czy i kiedy  w tej miejscowości planowana 

jest budowa sieci wodociągowej. 

 

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej odpowiedział w kwestii zabezpieczonych w budżecie gminy 

środków na opracowanie projektu planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Zarszyn 

informując , że  ogłoszony  został nabór na składanie  wniosków o dofinansowanie tego typu 

zadań.. Wartość projektu  nie może być mniejsza niż 3 mln zł i wniosek ten  będzie składany 

wspólnie z Gminami : Rymanów , która jest głównym benificjentem i Gminą Besko. 

W tym projekcie istnieje także możliwość złożenia wniosku o dofinansowanie  przygotowania 

terenów  dla inwestorów. Obecnie na opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego dla 

gminy Zarszyn trzeba by było wydatkować z budżetu gminy kwotę około 1 mln zł i w związku  

z tym zasadne jest złożenie tego wniosku.  

- Wójt poinformował, że podjęte zostaną działania w kierunku  kompleksowego opracowania 

projektów  na budowę sieci kanalizacyjnej do nowo wybudowanych  osiedli czy budynków 

mieszkalnych, zgłaszanych przez mieszkańców z poszczególnych miejscowości..  

- W sprawie zmiany zapisu zadania w dziale 926 Kultura Fizyczna w rozdz. 92601 Obiekty 

sportowe na zadaniu „ Rozbudowa infrastruktury obiektu sportowego w Długiem” Wójt 

odpowiedział,że występuje  potrzeba dokonania zaległej zapłaty dla  wykonawcy za tzw. części 

ruchome, tj. bramki, zraszacze oświetlenie itp.  

- W sprawie zamiaru budowy  brakującej  sieci wodociągowej w Nowosielcach,  Odrzechowej  

i Pielni Wójt odpowiedział, że dla miejscowości Nowosielce były już dwukrotnie składne wnioski 

do programów  unijnych,  ale nie uzyskały dofinansowania. Wyjaśnił, że nie tylko opracowany 

kilka lat temu projekt techniczny  jest  już po części nieaktualny,  ale również i to, że  w trakcie jego 

opracowywania  obowiązywały  inne przepisy, które  wówczas nie wymagały  decyzji  
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środowiskowej  wraz z raportem oddziaływania na środowisko.  Obecnie  bez tej  aktualnie  

obowiązującej dokumentacji  nie ma szans na staranie się o środki  pozabudżetowe. W sprawie 

odmowy złożony został protest , który nie został uwzględniony. W  związku z powyższym istnieje 

potrzeba opracowania nowego projektu budowlanego na to zadanie. Następnie Wójt wyjaśnił jakie 

będą obowiązywać  w 2014 r. i przyszłych latach  zasady pozyskiwania dofinansowania na tego 

typu inwestycje. Zaznaczył  również  to,  że w nowej perspektywie finansowej będą  duże trudności  

pozyskaniu środków. Budowa wodociągu w Odrzechowej i w Pielni będzie możliwa do realizacji  

z chwilą pozyskania  środków finansowych na te zadania. Następnie Wójt dodał, że w dalszej 

perspektywie czasu sprawy gospodarki wodnej będą dość istotne z tego powodu, że jak pokazują 

opracowania naukowców,  na terenie Beskidu Niskiego zmniejszają się zasoby wody pitnej.  

W związku z tym trzeba będzie również  rozważyć potrzebę przygotowania projektów na budowę  

w każdej miejscowości studni głębinowych, aby następnie można było  składać wnioski  

o dofinansowanie.   

Na zakończenie Wójt dodał, że Gmina Zarszyn jest skanalizowana w 99% i to dzięki pozyskaniu 

środków pozabudżetowych. 

 

Wracając do wniosku Radnego Burczyka Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny 

poprosił o  sprecyzowanie zapisu przez wnioskodawcę , lub sugestię nowej treści zapisu. ze strony 

Skarbnika Gminy. 

 

- Skarbnik Gminy wyjaśniła, że  zapis umieszczony w projekcie uchwały budżetowej jest w Jej 

opinii najodpowiedniejszy.  

 

- Radna Alfreda Gierad wnioskowała o pozostawienie zapisu w/w działu jak w projekcie uchwały, 

gdyż wynikające z uchwały środki i tak trzeba zapłacić wykonawcy. 

 

- Radny Burczyk precyzując postawiony wniosek poprosił o zmianę zapisu w  dziale 926 Kultura 

Fizyczna w rozdz. 92601 Obiekty sportowe na zadaniu „ Rozbudowa infrastruktury obiektu 

sportowego w Długiem na zapis mówiący o tym ,że „zadanie to dotyczy wykonanych dodatkowych 

prac przez inwestora.” 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie złożony wniosek 

Radnego Burczyka. Za przyjęciem tego wniosku głosowało 2 radnych, 9 przeciw, 3 wstrzymało się 

od głosu.  

Zatem wniosek Radnego Stanisława Burczyka nie uzyskał akceptacji większości radnych. 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2013 r. Uchwała podjęta została większością głosów.  

Za jej podjęciem głosowało 12 radnych, 2 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu.  

 

Ad. 12. W dalszej części posiedzenia przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zaciągnięcia 

zobowiązania.  

Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem mówiący o tym,że że w związku  

z koniecznością zorganizowania dowozu posiłków w roku szkolnym 2013/2014 do poszczególnych 

szkół na terenie Gminy Zarszyn istnieje konieczność podjęcia przedmiotowej uchwały. Posiłki 

przygotowywane są przez dwie kuchnie szkolne; w Jaćmierzu i Długiem, a następnie rozwożone do 

pozostałych szkół na  terenie gminy. Celem prawidłowego zrealizowania tego zadania wymagane 

jest zawarcie umowy i zabezpieczenie środków na ten cel w budżecie gminy roku 2014.  Jest to 

zobowiązanie na okres od 1 stycznia 2014 do 30 czerwca 2014 r. W związku z powyższym istnieje 

konieczność podjęcia przedmiotowej  uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania.   
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- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adama Malik 

oznajmił,że członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu  udział 

brało 14 radnych. Uchwała ta stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13. W trzynastym punkcie porządku obrad przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Zarszyn. 

 

- Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem mówiącym o tym, że MGGP SA  

w Tarnowie wystąpiło do Urzędu Gminy Zarszyn z wnioskiem o uzgodnienie przebiegu oraz 

wydania zgody na wejście w teren dla projektowanego gazociągu wysokiego ciśnienia DN700 

MOP 8.4 MPa relacji Strachocina- Pogórska Wola wraz z infrastrukturą towarzyszącą na działkach 

stanowiących własność gminy Zarszyn. 

Wyrażenie zgody dotyczy lokalizacji strefy kontrolowanej i pasa budowlano-montażowego na 

działce nr 456/2 – droga w miejscowości Bażanówka. Na przedmiotowej działce  gazociąg 

wysokiego ciśnienia DN700 nie będzie zlokalizowany. Obszar strefy kontrolowanej 

projektowanego gazociągu ustalono na pas gruntu o szerokości 12 m ( po 6m z każdej strony licząc 

od osi gazociągu) oraz obszar strefy kontrolowanej lub obszar odległości podstawowej bądź 

odległości zmniejszonej od istniejącego gazociągu DN300 o szerokości 30m, jeśli dotyczy, ( po  

15 m z każdej strony licząc od osi gazociągu). Po obu stronach od osi gazociągu nie należy wznosić 

budynków, urządzać stałych składów, magazynów oraz podejmować jakiejkolwiek działalności, 

mogącej zaszkodzić trwałości gazociągu podczas jego eksploatacji. Dodatkowo w odległości 3 m 

od osi gazociągu po każdej jego stronie nie mogą rosnąć drzewa.  

Służebność polegać będzie na prawie Inwestora do: 

- wejścia lub wjazdu na nieruchomość wraz ze sprzętem oraz czasowego zajęcia na okres budowy 

pasa terenu o szerokości 22 m i oznakowania terenu budowy w celu wykonania niezbędnych prac 

montażowych i ziemnych oraz innych robót związanych z zakładaniem przewodów i urządzeń 

służących do przesyłu gazu, 

- bezterminowego i nieograniczonego użytkowania gazociągu, 

- wykonywania przebudów gazociągu, 

- wchodzenia lub wjazdu na teren nieruchomości ze sprzętem celem wykonania czynności 

związanych z eksploatacja, konserwacją, modernizacją oraz wszelkimi naprawami i  remontami 

gazociągu, jak również usuwaniem awarii gazociągu.  

 

 Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adama Malik 

oznajmił,że członkowie Komisji na posiedzeniu odbytym w dniu 3 września 2013 r. pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

W dyskusji głos zabrali : 

- Pan Tadeusz Żuchowski Sołtys Bażanówki wnioskował, aby MGGP SA w Tarnowie  po 

zrealizowaniu inwestycji doprowadziło działkę  o nr 456/2 tj. drogę gminną do stanu obecnego, 

ażeby później nie było problemów z jej użytkowaniem.   

 

-  Radny Jerzy Stączek zapytał, czy z tytułu tego ustanowienia służebności Gmina Zarszyn otrzyma 

profity. 
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- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej poinformował, że po podjęciu tej uchwały  zostanie z Inwestorem  

zawarta  umowa , w której  ujęte zostaną wszelkie szczegóły wynikające z wydania zgody na  

wejście na teren tej działki.  

Innych głosów  w dyskusji nie zabierano.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Zarszyn. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało  

14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 14. Kolejny punkt porządku obrad dotyczył podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zbycie w drodze przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Zarszyn. 

 

- Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, że do Urzędu Gminy w Zarszynie  

wpłynął wniosek w sprawie zakupu części działki nr 986 o pow. około 0,10 ha w Pielni . 

Przedmiotowa działka zabudowana jest budynkiem starego skupu zwierząt. Posiada dostęp do drogi 

publicznej. W Studium Uwarunkowań oznaczona jest kolorem czerwonym – usługi publiczne 

istniejące i potencjalne. Wstępna opinia komisji finansów, budownictwa i gospodarki komunalnej 

dotycząca sprzedaży w trybie przetargowym  w/w działki jest pozytywna. Dokonano podziału 

przedmiotowej nieruchomości na 986/1 o pow. 0,65 ha i 986/2 o pow. 0,1118 ha. Działka nr 986/2  

przeznaczona do sprzedaży zabudowana jest budynkiem.  

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9  do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie    

uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu. oraz zgodnie 

z §5  uchwały Rady Gminy Zarszyn Nr XIV/100/2008 z dnia 28 marca 2008 r. w sprawie określenia 

zasad nabywania i obciążania nieruchomości stanowiących własność Gminy Zarszyn oraz ich 

wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3 lata   podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

 

 Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adama Malik 

oznajmił,że członkowie Komisji na posiedzeniu odbytym w dniu 3 września 2013 r. pozytywnie 

zaopiniowali w/w projekt uchwały. 

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie  wyrażenia zgody na zbycie w drodze przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej 

własność Gminy Zarszyn. Uchwała podjęta została jednomyślnie. W głosowaniu udział brało  

14 radnych. Uchwała stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 15. Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny otworzył dyskusję nad projektem  

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów należących do Gminy Zarszyn w Spółce 

CARPATIA – INVEST Sp. z o.o. 

 

Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, iż Gmina Zarszyn posiada 20 udziałów  

w spółce z ograniczoną odpowiedzialnością Carpatia-Invest w Sanoku. PBS Finanse S.A., który jest 

większościowym udziałowcem w/w spółki zwrócił się do Wójta Gminy o odkupienie powyższych 

udziałów po cenie nominalnej- 500 zł za jeden udział, celem uporządkowania sytuacji 

ekonomiczno-prawnej spółki. Według wyceny sporządzonej w dniu 28 czerwca 2013 r. wartość 

rynkowa 1 udziału na dzień 31 grudnia 2012 r. wynosi 258,04 zł, czyli łączna wartość udziałów 

należących do Gminy wynosi 5 160,80 zł i jest niższa niż ich wartość nominalna, która wynosi  

10 000, 00 zł. Zgodnie z §3 pkt. 2 Uchwały Nr XXII/174/2012 Rady Gminy Zarszyn z dnia  
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22 sierpnia 2012 r. w sprawie określania zasad wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji 

przez wójta przy sprzedaży udziałów w spółce wymagana jest zgoda Rady Gminy Zarszyn,  

podjęcie niniejszej uchwały jest zasadne.  

 

- Przewodniczący Komisji Finansów Budownictwa i Gospodarki Komunalnej Pan Adam Malik 

oznajmił, że na posiedzeniu Komisji w dniu 3 września 2013 r. członkowie Komisji po 

przeprowadzonej dyskusji ostatecznie nie wypracowali opinii wiążącej. Dodał, iż  pojawiały się 

różne sugestie, by tych udziałów  jeszcze nie sprzedawać z  tego powodu, by   mieć ewentualnie 

prawo do decydowania o odpłatności za wybudowaną sieć kanalizacyjną przez Carpatię Meet na 

gruntach w Posadzie Zarszyńskiej, z której obecnie korzysta Gmina Zarszyn podłączając ścieki  

z Odrzechowej. Poprosił Wójta o przybliżenie tego zagadnienia, co jest przyczyną wystąpienia  

o sprzedaż  tych udziałów.  

 

- Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej odpowiedział,że Gmina Zarszyn stała się udziałowcem , gdy 

firma Carpatia Meet planowała  budowę  ubojni zwierząt na gruntach w Posadzie Zarszyńskiej. 

Wówczas też wybudowano tam sieć kanalizacyjną. Jednak  zakład ten nie powstał i nie powstanie,  

a posiadaczem tych działek  jest  inny podmiot.. Gmina Zarszyn  po uzgodnieniach skorzystała z 

tego, że do  wybudowanej sieci kanalizacyjnej włączone zostały ścieki z Odrzechowej. Obecnie 

spółka ta  nie rozwija się i nie przynosi  zysków.   Prezes Spółki  zaproponował, aby w celu 

uregulowania sytuacji ekonomiczno-prawnej spółki -  Gmina zbyła te udziały. Wartość tych 

udziałów corocznie spada i  zaproponowano ich odkupienie po cenie nominalnej. Następnie Wójt 

dodał,że posiadanie  20 udziałów nie będzie mieć istotnego wpływu na rozmowy w sprawie 

uregulowania odpłatności za przejęcie wybudowanej sieci kanalizacyjnej.  Zapłata za tę sieć będzie  

uzależniona  od  sytuacji finansowej gminy rozstrzygnięcie wymaga kwestii , czy będzie to  

jednorazowa zapłata w kwocie ok. 800 tys. zł czy  kwota ta będzie rozłożona na raty, będą w tej 

sprawie  prowadzone rozmowy.  

 

Innych głosów w dyskusji nie zabierano. 

 

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny poddał pod głosowanie projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów należących do Gminy Zarszyn w Spółce 

CARPATIA – INVEST Sp. z o.o. Uchwała podjęta została większością głosów . Za jej podjęciem 

głosowało 11- radnych, 0 – przeciw, 3 wstrzymało się od głosu. Uchwała stanowi załącznik do 

protokołu.  

 

Ad. 16. W wolnych wnioskach i zapytaniach głos zabrali : 

 

- Przewodniczący Rady  Gminy Pan Janusz Konieczny poinformował, że Wójt Gminy wydał  

w dniu 29 sierpnia br. Zarządzenie Nr 408 w sprawie sporządzenia sprawozdania z wykonania 

budżetu Gminy Zarszyn za I-sze półrocze 2013 r. Radni otrzymali kopię w/w zarządzenia.  

- Następnie Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny odczytał treść pism, które 

wpłynęły do Rady Gminy: 

- wystąpienie pokontrolne Prezesa Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 17 lipca 

2013 r., 

- odpowiedź Wójta Gminy z dnia 12 sierpnia 2013 r. na  w/w wystąpienia pokontrolne, 

-  pismo mieszkańców wsi Długie w sprawie remontu dróg o nr działek 513, 269 , 297, 318, 388 

 i 393 zniszczonych przez Nadleśnictwo Brzozów w okresie zimowo -  wiosennych roztopów przy 

wywózce drewna z lasu,  

- pismo mieszkańców ul. Spokojnej w Zarszynie z prośbą  o przyłączenia ich budynków  

mieszkalnych do sieci kanalizacyjnej,  
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- pismo Szkoły Głównej Gospodarstwa Wiejskiego w Warszawie Wydział Leśny Katedra Ochrony 

Lasu i Ekologii w sprawie wypełnienia elektronicznej ankiety w zakresie  realizacji tematu 

badawczego, która ma określić oczekiwania społeczeństwa na temat ochrony przyrody w Lasach 

Państwowych do roku 2030. 

 

- Radny Stanisław Burczyk wnioskował o przyśpieszenie jeszcze przed sezonem zimowym remontu 

dróg k. Szkoły Podstawowej, którą zniszczyła Geofizyka i na tzw. „Zagumniu” w Nowosielcach.  

 

- Radna Krystyna Trygar zwróciła uwagę na to, iż - w Jej ocenie nikt nie interesuje się 

zabytkowymi dębami w podworskim parku w Posadzie Zarszyńskiej. Drzewa te nie są 

konserwowane i niszczeją , a spadające suche konary stwarzają zagrożenie bezpieczeństwa ludzi.  

W związku z tym wnioskowała o pilne podjęcie działań w kierunku zabezpieczenie tych 300-

letnich drzew.  

 

- Radny Krzysztof Bałut zapytał o to, jak przebiega na terenie gminy realizacja ustawy o 

gospodarce odpadami , czy już można zauważyć efekty zmierzające do ewentualnej obniżki opłaty 

za odpady. Ponadto Radny zapytał czy NZOZ MedicSan w Nowosielcach składał zapotrzebowanie 

do budżetu na 2014 r.  na wykonanie remontu któregoś  z budynków ośrodków zdrowia na terenie 

gminy.  

 

- Radny Andrzej Mindur wnioskował o maksymalne przyśpieszenie opracowania aktualnego 

projektu budowlanego na ukończenie budowy Szkoły Podstawowej w Odrzechowej. Wnioskowana 

od wielu lat do zakończenia budowa tej szkoły nadal nie jest  ukończona. Kolejny wniosek Radnego 

dotyczył wyremontowania  w Odrzechowej dróg gminnych i wewnętrznych tj. „mleczną”,  

w kierunku na cmentarz, czy też w Instytucie ZZD. 

 

- Radny Jerzy Stączek wnioskował o to,  aby przypomnieć mieszkańcom gminy poprzez np. 

rozplakatowanie ogłoszeń o potrzebie przycinania drzew przy drogach gminnych czy 

wewnętrznych. Zwisające konary tych drzew ograniczają widoczność na tych drogach.   

 

- Radny Janusz Dębski  kolejny raz wnioskował o pilne przeprowadzenie remontu  mostu  

w  Długiem k. Kościoła Parafialnego, którego drewniana nawierzchnia  coraz bardziej niszczeje. 

Poprosił także o to, by w miarę posiadania wolnych środków w budżecie przeznaczyć je na zakup 

tłucznia w celu wyremontowania dróg gminnych czy wewnętrznych w miejscowości Długie.  

 

- Pani Grażyna Borek Radna Rady Powiatu Sanockiego przedstawiła radnym  i zebranym gościom 

informację nt.  efektów naboru do szkół powiatowych w roku 2012/2013  i realizacji zadań 

oświatowych w Powiecie Sanockim. Następnie  poinformowała, że obecnie   jednym z  priorytetów   

działania Rady Powiatu jest podjęcie niezbędnych działań w kierunku przeniesienia  neurologii ze 

starego do nowego szpitala powiatowego w Sanoku i  pełne wyposażenie tego oddziału w sprzęt 

medyczny.                                                                                                                                                                                                                                  

 

- Pan Aleksander Michalak Sołtys Pielni zapytał co będzie dalej z właściwą realizacją zadań  

w zakresie służby zdrowia  przez NZOZ MedicSan w Nowosielcach, ponieważ  obecnie na terenie 

gminy przyjmuje tylko dwóch lekarzy rodzinnych.  

 

- Przewodniczący Rady Gminy Pan Janusz Konieczny o godzinie 14,40 opuścił salę obrad i dalsze 

prowadzenie sesji zgodnie ze Statutem Gminy Zarszyn przekazał Wiceprzewodniczącemu Rady 

Gminy Panu Januszowi  Dębskiemu.  

 

Wiceprzewodniczący udzielił głosu Radnemu Janowi  Orybkiewiczowi, który wnioskował 
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o wyremontowanie dróg po zakończonej budowie sieci kanalizacyjnej, remontu drogi k. p. 

Ołowiańczyka  i ustawienie  znaku ograniczającego tonaż na drodze powiatowej przy Szkole 

Podstawowej w Pielni. 

 

Ad. 17. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania udzielili :  

 

- Skarbnik Gminy Pani Ryszarda Mikołajek  zabrała głos w kwestii odczytanych pięciu  zaleceń 

pokontrolnych RIO w Rzeszowie mówiąc , iż były to zalecenia spowodowanie czysto technicznymi 

błędami , które w żaden sposób nie naruszyły  dyscypliny finansowej budżetu gminy Zarszyn. 

Zakres tej dwumiesięcznej kontroli obejmował całą gospodarkę  finansową gminy w szerokim 

zakresie.  

Ponadto Skarbnik Gminy  przypomniała, że w terminie do 30 września 2013 r. należy składać 

wnioski do projektu budżetu gminy na 2014 r.  

 

- Pan Zbigniew Dec Zastępca Wójta  poinformował o stanie realizacji zadań wynikających  ustawy 

o utrzymaniu czystości w Gminie Zarszyn. Podał ilość złożonych deklaracji jak też poinformował, 

że należne opłaty za gospodarkę odpadami za miesiąc lipiec mieszkańcy uregulowali  w 86%. 

Ponadto poinformował , iż jest jeszcze zbyt krótki okres czasu od wprowadzenia w życie tej ustawy, 

by na tę chwilę  zdecydować, czy od stycznia 2014 r. będzie zmieniana  kwota odpłatności za 

wywóz odpadów komunalnych.  

 

- Pan Eugeniusz Mazur Kierownik Referatu Inwestycji odpowiedział, że w zakresie remontu dróg 

po wykonanej budowie sieci kanalizacyjnej w Pielni odbędzie się przegląd gwarancyjny tych dróg.  

 

- Na pozostałe pytania odpowiedzi udzielił Wójt Gminy Pan Andrzej Betlej mówiąc, że w miesiącu 

wrześniu br. zostaną  zinwentaryzowane  drogi gminne i wewnętrzne, których stan techniczny 

wskazuje na potrzebę  przeprowadzenia remontu.  

- W sprawie wniosku dotyczącego  przeprowadzenia konserwacji zabytkowych dębów w Posadzie 

Zarszyńskiej  Wójt odpowiedział Radnej Krystynie Trygar, iż  konserwator zabytków wydaje 

jedynie zalecenia , zaś  cały koszt  tej  konserwacji pokrywany jest ze środków  własnych. Sprawa 

ta na pewno wymaga podjęcia pilnych działań i zabezpieczenia środków w przyszłorocznym 

budżecie gminy. 

- Radnemu Krzysztofowi Bałutowi Wójt odpowiedział,że do tej pory nie otrzymał żadnej prośby  

o remont któregoś  z budynków ośrodka  zdrowia na terenie gminy, pozostają natomiast do 

realizacji zalecenia pokontrolne  SANEPID, dotyczące obiektów mieszczących punkty lekarskie. 

- Radnemu Andrzejowi Mindurowi - Wójt  odpowiedział na zgłoszony wniosek dotyczący  

opracowania aktualnego projektu na dokończenie budowy SP w Odrzechowej, Wójt poinformował, 

że  uruchomiona została procedura opracowania tego projektu, by  z chwilą uruchomienia 

programów umożliwiających  pozyskanie środków pozabudżetowych na tego typu zadanie 

zaistniała  możliwość złożenia wniosku.  

- W sprawie remontu drogi gminnej tzw. „ mlecznej” w Odrzechowej – Wójt odpowiedział, że   

w  terminie do  końca  wrześniu br. ogłoszony został  nabór wniosków do Narodowego Programu 

Przebudowy Dróg Lokalnych i do tego programu  zostanie złożony wniosek o dofinansowanie 

przebudowy tej drogi. 

- Na wniosek Radnego Stączka  dotyczący  przycinania na prywatnych posesjach konarów drzew   

wystających   poza ogrodzenia , które ograniczają widoczność na drogach powiedział, że  

przygotowana zostanie w tej sprawie informacja do umieszczenia jej na tablicach ogłoszeń,  jak 

również mieszkańcy zostaną poinformowani o tej sprawie  na zebraniach wiejskich.  

- Radnemu Januszowi Dębskiemu na wniosek dotyczący przeprowadzenia remontu drewnianego 

mostu w Długiem Wójt odpowiedział,że po określeniu  kosztów  tego remontu   w miarę posiadania  

wolnych środków w budżecie gminy Gmina przystąpi do jego wyremontowania.  
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- Sołtysowi  Michalakowi Wójt odpowiedział, iż wie o tym, że na terenie gminy brak jest lekarzy 

pierwszego kontaktu niemniej jednak w tej sprawie musi się wypowiedzieć dyrekcja  

NZOZ MedicSan w Nowosielcach , jako jednostka odpowiedzialna za realizację usług 

zdrowotnych.  

- Radnemu Janowi Orybkiewiczowi Wójt odpowiedział, że remont drogi k. Ołowiańczyka w Pielni 

był już kilkakrotnie wnioskowany na sesjach i na zebraniu wiejskim , niemniej jednak na remont tej 

drogi jak i innych wciąż brak jest w budżecie gminy wolnych środków. Wójt dodał także,  

iż  w 2014 r.  wytypowane będą  do remontu 2-3 drogi  na terenie gminy i po opracowaniu 

dokumentacji poszukiwane będą możliwości zabezpieczenia finansowego.   

Wójt poinformował  także o tym, że  złożony do PROW wniosek o dofinansowanie  zadania pn. 

„Budowa II etapu sieci kanalizacyjnej w Odrzechowej „ jest jeszcze możliwy  do zrealizowania,  

a  jego rozstrzygnięcie nastąpi  w terminie późniejszym”. Następnie Wójt dodał,że o ile wniosek ten 

nie uzyska akceptacji ,  to w 2014 r.  można będzie wygospodarować w budżecie gminy więcej 

środków na remont dróg.  

 

Ad. 18. Na zakończenie sesji Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Janusz  Dębski  podziękował 

wszystkim zebranym za aktywny udział w obradach stwierdzając , że  program sesji został w pełni 

zrealizowany. Ogłosił trzydziestą drugą sesję Rady Gminy Zarszyn w bieżącej kadencji  

2010-2014  za zamkniętą.  

 

Protokołowała :        Przewodniczący 

Irena Kasza       Rady Gminy Zarszyn  

                    mgr Janusz Konieczny 

 

       

        Wiceprzewodniczący 

         Rady Gminy Zarszyn 

            Janusz Dębski  


